
 
До Кмет на община Шумен 

чрез Председателя на Общински съвет, 

гр. Шумен 

 

 
ПИТАНЕ 

 от общински съветник Добрин Чайлев към ОбС гр. Шумен 
 

 ОТНОСНО: Мерки за ограничаване ПТП по бул. „Симеон Велики“ 
 

Уважаеми г-н кмет, 

 През последните години се забелязва, че по бул. „Симеон Велики“ често водачи на МПС се 
движат с несъобразена скорост в различните часове от денонощието. Стават тежки ПТП някои 
от които са с фатален край. Например двама младежи изгоряха притиснати в дърво до 
Гимназията по Икономика преди години. Други водачи получават тежки травми следствие на 
катастрофите. Не са малко и имуществените пораженията както по автомобилите, така и по 
имуществото намиращо се на булеварда като: светофари, мантинели, бордюри и др. Опасни 
кръстовища са тези около Томбул джамия, пл. Оборище, до НОИ, до ШЕЛ бензиностанцията, до 
Пазара а и към кв. Тракия. Разбирам търсачите на високите скорости, но градските улици и 
булеварди не са за тях. 

С цел намаляване на ПТП, считате ли за необходимо да се вземат мерки в тази насока? 
Смятате ли за удачно, да се поставят т.нар. „легнали полицаи“ по протежение на бул. „Симеон 
Велики“? И ако да, в какви срокове ще бъдат изградени и на кои места? Какви модели „легнал 
полицай“ ще бъдат избрани и монтирани, както и избор на местата за поставяне, нека 
специалистите да изберат! Но аз, считам, че това до голяма степен ще намали ПТП по този 
булевард.  

 

01. 04. 2016.                                                                           С Уважение:  
 гр. Шумен                                                                                                  /Добрин Чайлев/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


